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PROTOKÓŁ Nr XXXIX/2013 

z przebiegu obrad Rady Gminy Leszno 

w dniu 26 listopada 2013 r. 

 

Przewodnicząca Rady p. Barbara Koza otworzyła o godzinie 17:40 obrady XXXIX sesji Rady 

Gminy Leszno w dniu 26 listopada 2013r. Powitała Wójta p. Andrzeja Cieślaka, Zastępcę 

Wójta p. Grzegorza Banaszkiewicza, p. skarbnik Urszulę Jeziorską oraz radnych, sołtysów i 

mieszkańców gminy. Przewodnicząca poinformowała, że listę obecności podpisało 13 

radnych (nieobecni radni Daria Eljasińska i Jarosław Wróblewski), a więc posiedzenie jest 

prawomocne do podejmowania uchwał.  

Pani Barbara Koza – Przewodnicząca Rady odczytała porządek obrad następującej treści:  

 

1. Otwarcie posiedzenia; 

2. Przyjęcie porządku obrad; 

3. Przyjęcie protokołu Nr XXXV/2013 przebiegu obrad Rady Gminy Leszno w dniu                 

26 września 2013 r.; 

4. Sprawozdanie Wójta z działalności międzysesyjnej; 

5. Interpelacje i zapytania Radnych; 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Leszno na rok 

2013; 

7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek w podatku od nieruchomości na 2014 

rok. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów podatku 

rolnego; 

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek podatku od środków transportowych; 

10. Podjęcie uchwały w sprawie opłaty targowej w Gminie Leszno; 

11. Podjęcie uchwały w sprawie podjęcia działań zmierzających do polepszenia 

warunków życiowych rodzin wielodzietnych zameldowanych na terenie Gminy 

Leszno; 

12. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia programu współpracy Gminy Leszno                              

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego na rok 2014; 

13. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wsparcia Gminie Teresin w zakresie realizacji 

zadań edukacji publicznej w roku szkolnym 2013/2014; 

14. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Warszawie skargi na rozstrzygniecie nadzorcze Wojewody 

Mazowieckiego z dnia 2 sierpnia 2013 r. dotyczące uchwały nr XXXIII/233/2013 

Rady Gminy Leszno z dnia  9 lipca 2013 r. 

15. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych; 

16. Sprawy różne; 

17. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Pani Barbara Koza – Przewodnicząca Rady zapytała czy w sprawie porządku obrad ktoś chce 

zabrać głos? Nikt nie zgłosił wniosków w związku z czym przewodnicząca poddała pod 

głosowanie przyjęcie porządku obrad. 
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Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 13 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się” przyjęła 

porządek obrad.  

Pani Barbara Koza - Przewodnicząca Rady stwierdziła, że porządek obrad został przyjęty 

jednogłośnie. Powiedziała, że chciałaby jeszcze wyjaśnić konieczność zdjęcia z porządku 

obrad planu wsi Wólka. Przypomniała, że gmina jest aktualnie na etapie przygotowywania 

nowego studium, dlatego należy wstrzymać się z podjęciem przedmiotowej uchwały, aby 

zmiany najpierw zostały naniesione do studium. Powiedziała, że po uchwaleniu studium 

możliwe będzie podjęcie tej uchwały.  

Ad. 3 

Przyjęcie protokołu  Nr XXXV/2013 z przebiegu obrad Rady Gminy Leszno                            

w dniu 26 września  2013r. 

 

Pani Barbara Koza – Przewodnicząca Rady powiedział, że protokół był omówiony na 

wspólnym posiedzeniu wszystkich Komisji Statutowych Rady Gminy Leszno. Zapytała czy 

ktoś jeszcze chce złożyć jakieś wnioski do protokołów? Nikt nie złożył wniosków w związku 

z czym przewodnicząca poddała protokoły pod głosowanie.  

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 13 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się” przyjęła 

protokoły  Nr XXXV/2013 z  przebiegu obrad Rady Gminy w dniu 26 września 2013r.,  

Pani Barbara Koza - Przewodnicząca Rady stwierdziła, że protokół został przyjęty 

jednogłośnie.  

Ad. 4 

Sprawozdanie Wójta z działalności międzysesyjnej 

 

Pan Andrzej Cieślak – Wójt Gminy Leszno   - poinformował, że: 

 został rozstrzygnięty przetarg na i odśnieżanie i zwalczanie śliskości dróg gminnych. 

Wygrała firma Krzysztof Grabowski z Kazimierowa, która przedstawiła odpowiednie 

referencje i ma doświadczenie na naszym terenie ponieważ odśnieżała drogi 

powiatowe w Gminie Leszno. Powiedział, że firma dysponuje odpowiednim sprzętem, 

a przetarg wygrała ponieważ przedstawili najtańszą ofertę; 

 w związku z problemami z firmą, która wygrała I przetarg na budowę wodociągu w ul. 

Chabrowej i Konwalii w Wyględach, umowa z tą firmą została rozwiązana. 

Powiedział, że odbył się II przetarg na to zadanie i wygrała go firma PEKUM                   

z Gostynina, dodatkowo o 23 tys. zł taniej niż ta firma, z którą umowa została 

rozwiązana. Powiedział, że firma Pekum wykonywała kanalizację przy ul. Błońskiej, 

więc z wykonawstwa tej pracy jest nam znana. Powiedział, że zapis umowy będzie 

taki, że jeżeli warunki pogodowe pozwolą na prace ziemne, to firma ta wykona 

przynajmniej część prac jeszcze w tym roku.  

 ogłoszone zostały jeszcze dwa przetargi, jeden na świadczenie usług transportowych z 

zakresu dowożenia dzieci niepełnosprawnych do szkół, a drugi dotyczy wywozu 

nieczystości stałych z terenu gminy – jednak dotyczy to tylko Urzędu Gminy i 

wywozu tych kontenerów, które stoją za urzędem. 

 ostatnio informował już o przetargu „szkolnym” na zajęcia dodatkowe w ramach 

programu unijnego, który wygrali nauczyciele z naszych Zespołów Szkół. Powiedział, 

że zajęcia już się odbywają i nie otrzymuje, żadnych sygnałów negatywnych więc 

zapewne wszystko odbywa się w sposób odpowiedni. 
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 zakończyły się prace przy budowie ulic Ks. Raczkowskiego, Parkowej i Krótkiej w 

Lesznie, ale wykonawca nie zgłosił jeszcze odbioru. Powiedział, że została już 

wprowadzona organizacja ruchu i gdy tylko wykonawca przedstawi wymagane 

dokumenty, droga zostanie zgłoszona do odbioru.  

 w dniu dzisiejszym odbył się odbiór ulic Strażackiej i Krótkiej. Powiedział, że prace 

zostały odebrane bez uwag.  

 trwają prace nad budową oświetlenia ulicznego w miejscowościach Trzciniec i 

Stelmachowo oraz w ul. Kwiatowej w Wyględach. Powiedział, że wykonawca ma w 

umowie zadanie rozpisane na dwa lata, więc już w chwili obecnej wykonuje prace, 

które miały być wykonywane w roku następnym, jednakże zapłacone zostanie zgodnie 

z umową w roku przyszłym. Powiedział, że wykonawca zapewnia, że w ciągu 

tygodnia latarnie powinny zacząć świecić. Natomiast w Wilkowie są do wstawienia 

zaledwie trzy latarnie i tu wykonawca zapewnia, że prace zostaną wykonane w ciągu 

najbliższych 10 dni.  

 wraz z p. skarbnik podpisał 5 umów na dofinansowanie z Unii Europejskiej  na 

następujące zadania: uporządkowanie terenów zielonych w centrum wis Zaborów, 

modernizacja świetlicy wiejskiej wraz z zagospodarowaniem terenu we wsi Zaborów 

oraz trzy małe projekty: cykl warsztatów questingowych, cross z historią w tle oraz 

wydanie przewodnika informacyjno – turystycznego Gminy Leszno. Powiedział, że w 

chwili obecnej przygotowywane są trzy kolejne wnioski do naszego LGD, a 

mianowicie wniosek na budowę parkingu przy ZSP w Lesznie, organizację 

dwudniowej imprezy turystyczno – sportowej oraz budowa ścieżki zdrowia połączona 

z informacjami turystycznymi. Powiedział, że wszystkie trzy wnioski zostaną złożone 

w najbliższy  czwartek, bo do piątku jest termin przyjmowania wniosków.  

 przyszło pismo z Departament Nieruchomości i Infrastruktury przy Urzędzie 

Marszałkowskim informujące, że odpowiedź na pismo dotyczące wprowadzenia 

zmian w organizacji ruchu na drodze nr 580 zostanie udzielona do dnia 17 grudnia br.  

 w ostatnim czasie najwięcej czasu zajmowało przygotowanie projektu budżetu na 

przyszły rok. Wójt podziękował p. skarbnik za ogrom pracy włożony w 

przygotowanie tego projektu. Powiedział, że budżet w terminie został przekazany 

Radzie Gminy. 

 podziękował za obecność i czynny udział w obchodach 11 listopada. Powiedział, że 

cała uroczystość była bardzo dobrze przygotowana, a licznie przybyli mieszkańcy 

uświetnili to święto swoją obecnością.  

 

 

Ad. 5 

Interpelacje i zapytania Radnych 

Pani Barbara Koza - Przewodnicząca Rady zapytała, czy radni chcą zgłosić interpelacje lub 

zapytania?  

Pani Ewa Latoszek – Wiceprzewodnicząca Rady  zapytała co dzieje się z przygotowaniem 

projektów przebudowy ulic Wiosennej i Środkowej w Zaborowie i w ul. Jaśminowej                      

i Kwiatowej w Lesznie? 

Pan Andrzej Cieślak – Wójt Gminy powiedział, że były problemy z kontaktem z firmą, jednak 

udało się wszystko wyjaśnić – firma się zgłosiła. Po wprowadzeniu kilku zmian zostanie tej 
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firmie nieco wydłużony termin na wykonanie tych projektów, jednakże do końca roku 

powinny te projekty zostać wykonane. Powiedział, że okazało się, że mimo chwilowego 

braku kontaktu z firmą, projektant wykonywał powierzone mu zadanie.  

Pani Barbara Pszczółkowska – Wiceprzewodnicząca Rady poprosiła o wymianę koszy na 

śmieci na większe na pętli autobusowej w Lesznie tuż przy przystanku, gdyż w niedzielę jest 

on przepełniony i cały przystanek jest zaśmiecony.  

Pan Andrzej Cieślak – Wójt Gminy powiedział, że cały plac łącznie z takimi elementami jak 

słupki czy kosze na śmieci został tak zaprojektowany, żeby tworzył spójną całość. Zapewnił, 

że przeanalizuje temat i jeżeli będzie taka możliwość kosz zostanie wymieniony na większy. 

Powiedział, że jeszcze niedawno nie było takiego problemu ponieważ pracownik z 

zatrudniony w ramach robót publicznych w niedzielę rano opróżniał kosze na placu, a teraz w 

związku z brakiem tych pracowników nie ma takiej możliwości. Wójt powiedział, że jest 

szansa, iż od grudnia zostanie zatrudnionych kilka osób w ramach robót publicznych i postara 

się uruchomić ponownie to sprzątanie niedzielne. Powiedział, że zapomniał przekazać, iż 

odchodzi Komendant Komisariatu Policji w Lesznie i od grudnia przychodzi ktoś nowy, 

jednak nie na stanowisko komendanta tylko Kierownika Rewiru. Powiedział, że gdy nowy 

Kierownik obejmie swoją funkcję rozpocznie rozmowy w celu zwiększenia bezpieczeństwa 

na terenie naszej gminy. Powiedział, że Kierownikiem w Lesznie zostanie Pan, który 

dotychczas pracował w Posterunku Policji w Kampinosie więc zna specyfikę terenu.  

Pani Barbara Koza - Przewodnicząca Rady zapytała, czy radni chcą zgłosić jeszcze jakieś 

interpelacje lub zapytania?  

Nie było więcej interpelacji i zapytań.  

Ad. 6 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Leszno na rok 2013 

Pani Barbara Koza – Przewodnicząca Rady –  oddała głos p. skarbnik, która omówi zapisane 

w projekcie uchwały zmiany do Uchwały Budżetowej.  

Pani Urszula Jeziorska – Skarbnik Gminy szczegółowo omówiła wprowadzone do Uchwały 

Budżetowej Gminy Leszno na rok 2013r. zmiany na podstawie uzasadnienia oraz części 

tabelarycznej uchwały (omawiana uchwała stanowi załącznik do protokołu).  

Pani Barbara Koza – Przewodnicząca Rady –  zapytała czy są jakieś pytania do p. skarbnik w 

tym temacie? Pytań nie zgłoszono, więc Przewodnicząca odczytała projekt uchwały po czym 

poddała go pod głosowanie.  

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 13 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się” przyjęła 

Uchwałę Nr XXXIX/254/2013 w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Leszno na rok 

2013. 

Pani Barbara Koza - Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie.  

Ad. 7 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek w podatku od nieruchomości na 2014 rok 

 Pani Barbara Koza – Przewodnicząca Rady  powiedziała, że co roku podejmowana jest taka 

uchwała zgodnie z art. 5 ustawy o opłatach i podatkach lokalnych. Powiedziała, że stawki 

podatku od nieruchomości w stosunku do roku bieżącego zwiększamy o 0,9% czyli o 

wskaźnik wzrostu cen towarów i usług konsumpcyjnych w I półroczu 2013 roku w stosunku 

do I półrocza roku 2012. Powiedziała, że Rada Gminy w drodze uchwały może wprowadzić 

zwolnienia przedmiotowe, które zostały wyszczególnione w projekcie uchwały. Następnie 
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Przewodnicząca odczytała projekt uchwały po czym zapytała czy radni mają pytania do tej 

uchwały? Pytań nie zgłoszono, więc poddała uchwałę pod głosowanie.  

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 12 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzym. się” przyjęła 

Uchwałę Nr XXXIX/255/2013 w sprawie określenia stawek w podatku od nieruchomości na 

2014 rok. 

Pani Barbara Koza - Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała została podjęta 

większością głosów.   

Ad. 8 

Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów podatku 

rolnego 

Pani Barbara Koza - Przewodnicząca Rady powiedziała, że zgodnie z art. 6 ustawy o podatku 

rolnym podatek rolny za rok podatkowy oblicza się według średniej ceny skupu żyta za 11 

kwartałów poprzedzających rok podatkowy ogłaszanej przez Prezesa Głównego Urzędu 

Statystycznego. Powiedziała, że wg komunikatu Prezesa GUS-u z dnia  18 października 

2013r. średnia cena skupu żyta wynosiła 69,28 zł za 1dt. Przypomniała, że Rada Gminy jest 

uprawniona do obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej do wyliczenia podatku 

rolnego, a propozycja Wójta to obniżenie ceny skupu żyta do kwoty 55,00 zł za 1 dt. czyli do 

poziomu roku 2013.  

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały po czym zapytała czy są jakieś pytania? Pytań nie 

zgłoszono więc poddała uchwałę pod głosowanie.  

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 13 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się” przyjęła 

Uchwałę Nr XXXIX/256/2013 w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów 

podatku rolnego 

Pani Barbara Koza - Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie.  

Ad. 9 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek podatku od środków transportowych  

Pani Barbara Koza - Przewodnicząca Rady powiedziała, że zgodnie z art.10 ustawy 

podatkach i opłatach lokalnych Rada Gminy określa, w drodze uchwały, wysokość stawek 

podatku od środków transportowych,  z tym że roczna stawka podatku od jednego środka 

transportowego nie może przekroczyć górnej granicy stawki określonej w tej ustawie. 

Zgodnie z art. 20 górne granice stawek kwotowych określone w art. 10 ust. 1,  obowiązujące 

w danym roku podatkowym ulegają corocznie zmianie na następny rok podatkowy w stopniu 

odpowiadającym wskaźnikowi cen towarów i usług konsumpcyjnych w okresie pierwszego 

półrocza roku, w którym stawki ulegają zmianie, w stosunku do analogicznego okresu roku 

poprzedniego. Przewodnicząca odczytała projekt uchwały i w trakcie czytania uchwały 

wyjaśniała o ile niższe są propozycje podatku na rok 2014.   

Pani Urszula Jeziorska – Skarbnik Gminy wyjaśniła, że stawki zapisane w treści uchwały są o 

50 % niższe w stosunku do roku ubiegłego, a stawki zapisane w załącznikach są na poziomie 

stawek minimalnych określonych w obwieszczeniu Ministra Finansów z dnia 7 października 

2013r. w sprawie górnych stawek podatków od środków transportowych, w zaokrągleniu do 

pełnych złotych.  

Pani Barbara Koza - Przewodnicząca Rady  zapytała czy są jakieś pytania do tej uchwały? 

Pytań nie zgłoszono więc poddała uchwałę pod głosowanie.  
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Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 13 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się” przyjęła 

Uchwałę Nr XXXIX/257/2013 w sprawie określenia stawek podatku od środków 

transportowych.  

Pani Barbara Koza - Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie.  

Ad. 10 

Podjęcie uchwały w sprawie opłaty targowej w Gminie Leszno  

Pani Barbara Koza - Przewodnicząca Rady powiedziała, że opłata targowa nie ulega zmianie 

w stosunku do roku bieżącego, dochodzi tylko jedno kryterium długości stanowiska (powyżej 

10 m bieżących zajmowanej długości za każdy dodatkowy 1 m stanowiska  - 4 zł). 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały po czym zapytała czy są jakieś pytania? Pytań nie 

zgłoszono więc poddała uchwałę pod głosowanie.  

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 13 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się” przyjęła 

Uchwałę Nr XXXIX/258/2013 w sprawie opłaty targowej w Gminie Leszno.  

Pani Barbara Koza - Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie.  

Ad. 11 

Podjęcie uchwały w sprawie podjęcia działań zmierzających do polepszenia warunków 

życiowych rodzin wielodzietnych zameldowanych na terenie Gminy Leszno 

Pani Barbara Koza - Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały po czym zapytała czy 

są jakieś pytania?  

Pani Teresa Kołecka – radna zapytała czy ta ulga na opłatę za śmieci będzie dotyczyła 

rodziny wielodzielnej mieszkającej wraz z dziadkami, którzy złożyli deklarację na odbiór 

odpadów? 

Pan Andrzej Cieślak – Wójt powiedział, że ulgi w opłacie obowiązują wszystkich członków 

rodziny, którzy otrzymają Kartę Rodziny 3+ niezależnie od faktu kto składał deklarację.  

Pani Barbara Koza - Przewodnicząca Rady zapytała czy są jeszcze jakieś pytania? Pytań nie 

zgłoszono więc poddała uchwałę pod głosowanie.  

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 13 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się” przyjęła 

Uchwałę Nr XXXIX/259/2013 w sprawie podjęcia działań zmierzających do polepszenia 

warunków życiowych rodzin wielodzietnych zameldowanych na terenie Gminy Leszno. 

Pani Barbara Koza - Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie.  

Ad. 12 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia programu współpracy Gminy Leszno                              

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego na rok 2014 

 

Pani Barbara Koza - Przewodnicząca Rady powiedziała, że  taka uchwała podejmowana jest 

co roku. Powiedziała, że załącznikiem do uchwały jest program współpracy Gminy Leszno z 

organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rok 2014. Przewodnicząca odczytała projekt uchwały oraz wybiórczo zapisy 

programu.  

Pan Andrzej Cieślak – Wójt powiedział, że zostanie ogłoszony konkurs na realizację tego 

zadania, a pomysł na dofinansowanie klubów sportowych w tym roku jest taki, żeby 

wysokość dofinansowania zależała od ilości osób korzystających z tych zajęć, jednakże jest to 
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jeszcze do przeanalizowania. Powiedział, że w roku bieżącym chcielibyśmy jak najbardziej 

wesprzeć najmłodszych klubowiczów grających w piłkę nożną.  

Pani Barbara Koza - Przewodnicząca Rady zapytała czy są jakieś pytania? Pytań nie 

zgłoszono więc poddała uchwałę pod głosowanie.  

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 13 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się” przyjęła 

Uchwałę Nr XXXIX/260/2013 w sprawie uchwalenia programu współpracy Gminy Leszno z 

organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rok 2014. 

Pani Barbara Koza - Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie.  

 

Ad. 13 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wsparcia Gminie Teresin w zakresie realizacji 

zadań edukacji publicznej w roku szkolnym 2013/2014 

Pani Barbara Koza - Przewodnicząca Rady powiedziała, że  dziecko posiadające orzeczenie 

o niepełnosprawności i orzeczenie o potrzebie kształcenia specjalnego będące mieszkańcem 

naszej gminy zostało przyjęte do I klasy Szkoły Podstawowej w Paprotni. Powiedziała, że 

dziecko jest niepełnosprawne ruchowo więc konieczne jest zatrudnienie w tej klasie pomocy 

nauczyciela. Poinformowała, że subwencja jaką otrzymuje szkoła nie wystarcza na pokrycie 

kosztów związanych z zatrudnieniem pomocy w związku z czym nasza gmina musi udzielić 

wsparcia finansowego w wysokości 5 000 zł na rok, aby dziecko to mogło bez przeszkód 

kontynuować naukę.   

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały po czym zapytała czy są jakieś pytania? Pytań nie 

zgłoszono więc poddała uchwałę pod głosowanie.  

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 13 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się” przyjęła 

Uchwałę Nr XXXIX/261/2013 w sprawie udzielenia wsparcia Gminie Teresin w zakresie 

realizacji zadań edukacji publicznej w roku szkolnym 2013/2014. 

Pani Barbara Koza - Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie.  

 

Ad. 14 

Podjęcie uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego  

w Warszawie skargi na rozstrzygniecie nadzorcze Wojewody Mazowieckiego z dnia               

2 sierpnia 2013 r. dotyczące uchwały nr XXXIII/233/2013 Rady Gminy Leszno                        

z dnia  9 lipca 2013 r. 

Pani Barbara Koza - Przewodnicząca Rady powiedziała, że  przedmiotowym 

rozstrzygnięciem Wojewoda Mazowiecki stwierdził nieważność uchwały Nr 

XXXIII/233/2013 Rady Gminy Leszno z dnia 9 lipca 2013r. „w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego wsi Leszno, Etap A- Część I”, między innymi „w części 

tekstowej oraz graficznej, w odniesieniu do terenów oznaczonych symbolami 1MN, 5MN i 

6MN”, co na mocy art. 92 ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym skutkuje wstrzymaniem jej 

wykonania w tym zakresie, z dniem doręczenia rozstrzygnięcia. Powiedziała, że intencją 

sporządzającego plan miejscowy było wprowadzenie „strefy buforowej„  wzdłuż granicy 

Kampinoskiego Parku Narodowego (KPN) jedynie wzdłuż zachodniej granicy terenów 1MN, 

5MN  i 6MN ponieważ jest to jednocześnie granica z kompleksem leśnym KPN. Taki zakres 

„stref buforowych” został uzgodniony przez Dyrektora Kampinoskiego Parku Narodowego 

Postanowieniem  z dnia 11 marca br. Stwierdziła, że nie znajduje uzasadnienia podkreślenie 
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Wojewody Mazowieckiego, że „strefa buforowa winna być wyznaczona „liniami 

rozgraniczającymi jako tereny o różnym przeznaczeniu lub różnych zasadach 

zagospodarowania” wzdłuż wszystkich granic z Kampinoskim Parkiem Narodowym. 

Powiedziała, że w związku z powyższym Rada Gminy musi podjąć uchwałę o wniesieniu do 

Sądu Administracyjnego skargi na rozstrzygniecie nadzorcze. 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały po czym zapytała czy są jakieś pytania? Pytań nie 

zgłoszono więc poddała uchwałę pod głosowanie.  

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 13 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się” przyjęła 

Uchwałę Nr XXXIX/262/2013 w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego  w Warszawie skargi na rozstrzygniecie nadzorcze Wojewody 

Mazowieckiego z dnia 2 sierpnia 2013 r. dotyczące uchwały nr XXXIII/233/2013 Rady 

Gminy Leszno  z dnia  9 lipca 2013 r. 

Pani Barbara Koza - Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie.  

Ad. 15 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 

 

Nie było odpowiedzi na interpelacje.   

Ad. 16 

Sprawy różne 

Pani Barbara Koza - Przewodnicząca Rady powiedziała, że prace nad przebudową ul. Ks. 

Raczkowskiego, Parkowej i Krótkiej w Lesznie przebiegły bardzo szybko i sprawnie,                   

a wykonawca zakończył prace pozostawiając porządek. Podziękowała w imieniu własnym i 

radnej Barbary Pszczółkowskiej Panom Wójtom, Pani skarbnik oraz radnym za to, że  

zechcieli przeznaczyć pieniądze z budżetu gminy na tą inwestycję.  

Następnie zapytała kto chce zabrać głos w sprawach różnych? 

Pani Halina Dąbrowska – sołtys wsi Wyględy poprosiła w imieniu sołtysów o postawienie z 

tyłu sali jakichś stolików dla sołtysów o które mogliby się oprzeć, gdyż niewygodnie siedzi 

się kilka godzin na takich krzesełkach.  

Pan Dariusz Iwanek – mieszkaniec wsi Wyględy powiedział, że w imieniu własnym i 

mieszkańców osiedla przy ul. Kwiatowej (12 rodzin) wystosował pismo z prośbą 

zabezpieczenie w budżecie gminy środków na budowę oświetlenia w ul. Cisowej i Dębowej.  

Powiedział, że wniosek został przekazany przez Wójta na ręce Rady Gminy. Powiedział, że  

po złożeniu tego wniosku, p. Wójt zlecił utwardzenie odcinka ul. Cisowej, za co podziękował. 

Powiedział, że brak oświetlenia znacznie obniża bezpieczeństwo mieszkańców, gdyż dojście 

dziurawą nieoświetloną drogą po zmroku jest bardzo niebezpieczne. Powiedział, że w tym 

osiedlu mieszka wiele osób niezmotoryzowanych, starszych bądź rodzin z małymi dziećmi 

więc budowa tego oświetlenia w znacznym stopniu podniosłaby komfort życia tych 

mieszkańców. Poprosił o umieszczenie tego zadania w projekcie budżetu gminy na rok 2014.  

Pani Zyta Jędraszka – radna zapytała czy jest szansa na zmianę harmonogramu odbioru 

odpadów zmieszanych i segregowanych z ul. Chopina, gdyż ta ulica biegnie przez kilka 

miejscowości i każda z miejscowości ma odbiór innego dnia?  

Pan Grzegorz Banaszkiewicz – Zastępca Wójta powiedział, że firma SITA wystąpiła z 

wnioskiem o zmianę harmonogramu odpadów segregowanych i zmieszanych, żeby zapewnić 

mieszkańcom lepszą obsługę w tym zakresie. Powiedział,  że do końca tygodnia ma zostać 

przedstawiona koncepcja proponowanych zmian i jeżeli będzie ona możliwa do 
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zaakceptowania przez Urząd, czyli będzie porządkować a nie dezorganizować 

funkcjonowanie tego systemu, to ten harmonogram zostanie zmieniony zapewne od początku 

stycznia lub od lutego.  

Pani Danuta Pruska – sołtys wsi Leszno zapytała czy zmieniło się coś w kwestii oczekiwania 

na dofinansowania budowy kanalizacji w ul. Fabrycznej w Lesznie i czy jest szansa na 

realizację tego zadania ze środków unijnych, a jeśli nie to czy zostanie to zadanie 

zrealizowane ze środków własnych gminy?  

Pan Andrzej Cieślak – Wójt Gminy powiedział, że gminy nie stać na realizację tego zadania 

ze środków własnych (koszt ponad 1 mln zł), dlatego nie zostało to zadanie ujęte w projekcie 

budżetu. Powiedział, że czekamy na podpisanie umowy na dofinansowanie z unii i jeżeli 

dojdzie do jej podpisania wówczas to zadanie zostanie wprowadzone do budżetu.  

Pani Halina Dąbrowska – sołtys wsi Wyględy poprosiła o zabrnie jednej ze starych lamp z ul. 

Kwiatowej i oświetlenie okolicy przystanku, gdyż tam zbiera się „szemrane” towarzystwo i 

robi się niebezpiecznie.  

Pan Andrzej Cieślak – Wójt Gminy powiedział, żeby zaczekać do momentu, gdy zaczną 

świecić nowe lampy i dopiero wówczas będzie można podejmować decyzje o ewentualnym 

przeniesieniu lampy.  

Pani Barbara Koza - Przewodnicząca Rady powiedziała, że planowana jest na 17 grudnia na 

godz. 17:30 sesja budżetowa, natomiast 20 grudnia o godz. 17:00 odbędzie się gmina wigilia 

w świetlicy w Lesznie. Powiedziała, że na wigilię wszyscy otrzymają zaproszenia imienne.  

 

Ad. 15 

Zamknięcie posiedzenia 

Pani Barbara Koza – Przewodnicząca Rady powiedziała, że w wyniku wyczerpania porządku 

obrad zamyka obrady sesji. Przewodnicząca podziękowała wszystkim za przybycie i 

zamknęła posiedzenie Rady Gminy o godzinie 19:15. 

        

       Przewodnicząca Rady Gminy 

             /-/ mgr Barbara Koza 

    

 

            

         

 

 

 

Protokół sporządziła 

Iwona Studnicka 


